
Kadernota 2020
Voorzitter voor ons ligt de kadernota 2020, de eerste van dit college.

En om maar meteen met de deur in huis te vallen:
Wij! zouden ons er voor schamen.

Uit dit document blijkt geen enkele ambitie. Posten worden opgevoerd zonder enige onderbouwing.
Voorzitter, op deze manier gaan we de verkeerde kant op.

Om te beginnen, wordt er budget gevraagd voor 5 fte’s, maar ook hier, zonder enige onderbouwing. 
Wordt de inhuur van externen dan minder is door ons gevraagd, ook daar geen duidelijk antwoord 
op. 

De financiele polsstok is beperkt lang, hoorden we de wethouder zeggen. 
Nou dat blijkt uit niets. Voor het college niet in ieder geval.

Er wordt gewoon bijna 50.000 euro uitgegeven aan een paar schetsen voor een parkeerhub die er 
niet komt. Of weer wel, of misschien ook niet!

Er is een bereikbaarheidsakkoord en dat vinden wij een goede zaak, maar met name de vraag aan 
Waalre is absurd en had nooit gehonoreerd mogen worden, zeker niet zonder kaders van de raad. En 
zeker niet in een natuurgebied. En al helemaal niet uit het potje natuurontwikkeling Dommeldal de 
Hogt!

Wij weten niet welke belangen hier gediend worden , maar in ieder geval niet die van de inwoners 
van Waalre. Wie wordt hier nu eigenlijk gepleased?

Wij vragen ons echt af, wat hier achter zit. We hebben ook de toegezegde verantwoording van de 
kosten de afgelopen twee weken niet ontvangen. Pas net, een paar uur voor deze vergadering kwam 
er een brief. Rijkelijk laat, zeker voor de werkende raadsleden. Bovendien is het weer zo’n schimmige 
brief die we van deze wethouder gewend zijn en staat er geen verantwoording van de gemaakte 
kosten in. Daar was duidelijk om gevraagd.

Tja voorzitter, dat brengt me op de enorme tekorten in het sociaal domein, ook zo’n ding. Geen 
informatie, geen helderheid en dan toch weer om nieuwe investeringen vragen.

Kom eerst eens met een goed meetinstrument, zodat alles inzichtelijk wordt gemaakt, dan kunnen 
we verder kijken. Meten is immers weten!

Voorzitter, eerlijk gezegd kunnen wij verder niets met deze kadernota.
Het schiet op alle punten tekort en wij kunnen hier dan ook niet mee instemmen.

Tot slot voorzitter, sinds vorig haar oktober vragen wij om de exploitatiecijfers van het huis van 
waalre, zo’n stuk of tien keer inmiddels. We krijgen ze niet. Maar er werd wel een bedrag van 
110.000 euro de begroting ingefietst.

We hebben wel een informatie avond gehad, maar tot onze verbazing ging die niet over het 
belangrijkste, nl de cijfers. 

Voorzitter, helaas zien wij geen ander middel dan het indienen van een wob verzoek. Want, wij 
kunnen ons werk niet doen. 



Het is het ultieme middel, en wij doen dat dan ook niet van harte, maar het college laat ons geen 
andere keus.

GroenLinks vindt dat een dieptepunt voor de waalrese democratie.


